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Протягом року мною було проведено більше 100 зустрічей з ужгородцями по 

різним проблемним питання міста.  

Була проведена широка просвітницька робота по темі ОСББ, надана організаційна 

та юридична підтримка мешканцям, які вирішили створити ОСББ. 

Була надано необхідна юридична та інша підтримка мешканцям гуртожитків, які 

борються за право на своє житло. 

Проводилась робота по захисту зелених зон від забудов. 

Я особисто спільно з мешканцями відвідував судові засідання по захисту прав 

ужгородців. 

Для вирішення міських проблем мною вносились на розгляд ради відповідні 

проекти рішень та озвучувались критичні зауваження. 

Свою депутатську діяльність я проводжу публічно, протягом року висвітлюючи її 

для ужгородців через мас-медіа. 
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